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        Application for Products Testing/Certification                     DZGJCX13-2019-01
产品检测/认证申请表
Basic Information/基本信息                                        Application No / 申请编号:
（please fill it with English/请用英文填写）                             Receiver / 受理:                             Approval / 审核:
	Applicant’s (License holder) Information / 申请方(持证人)信息

	Name/名称
	

	Add/地址
	

	Contact Person/联系人
	
	Tel/电话
	

	Email/电邮
	
	Fax/传真
	

	Manufacturer’s Information / 制造商信息

	Name/名称
	

	Add/地址 
	

	Factory’s Information / 生产厂信息

	Name/名称
	/

	Add/地址
	/

	Product Information / 产品信息 

	Name/名称
	
	Trade mark/商标
	

	Model and Specification/型号规格
	

	Quantity of samples/样品数量
	
	Country of Destination/目的国/地区
	

	Electrical Rating[Input]/输入
	
	V
	[image: image1.wmf]dc   [image: image2.wmf] ac
	 A
	 W
	 Hz

	Electrical Rating[Output]/输出
	
	V
	[image: image3.wmf]dc   [image: image4.wmf] ac
	 A
	 W
	  Hz

	Highest Internal Frequency/最高内部频率
	  Hz

	Note: If information is not provided, ”Not provided” / “N/A” / “Nil” will be shown on the Cert. and report.

如果没有提供信息，证书或报告将显示为  ”Not provided” / “N/A” / “Nil”。

	Samples disposal样品处理方式:

[image: image5.wmf] Pick up in FQII /自取         [image: image6.wmf] Courier(charges collect) /快递到付        [image: image7.wmf]Destroyed confidentially by FQII /由FQII秘密销毁 

Note: If not any choice is made, all samples will be destroyed after storage. 如未选择，视为接受由FQII销毁样品。 
For FCC ID, FCC DOC, RTTE, IC application, at least one sample will be kept in FQII as reference. / 如申请 FCC ID、 FCC DOC 或 R&TTE，IC服务，FQII会保留至少一件样品,以作存录及参考之用。    


TEST REQUIREMENTS/送检要求
	[image: image8.wmf]New application/新申请项目
[image: image9.wmf]Modification/修改(please specify the original test report number/请提供原始报告号码): 

	Test Instructions/送检要求
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	[image: image31.wmf] CB (Deviation for countries/国家差异) :

	[image: image32.wmf] Others/其他(Please specify/请具体指明):
	


Test report collection at / 领取测试报告方式
	[image: image33.wmf]Pick up in FQII/自行领取
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	[image: image35.wmf] Courier/快递


	Total amount / 费用合计：
	


We declared that the above information given by us is true and correct. We agree to abide by the conditions printed on the second page of this form.

我们在此声明以上所提供信息均是真实正确的。我们同意并遵守本协议第二页的各项规定。
	Signature for and on behalf of the applicant and Company Chop: 

申請机构盖章及授权人签名:
	 

	Place / Date /地点/日期

	


协议基本规定

Fujian inspection and research institute for product quality, hereinafter called “FQII”, will carry out at the request of the Applicant the required test or certification, subject always to the following conditions: 
福建省产品质量检验研究院（FQII），将按照以下规定完成客户要求的测试或认证。
	1.
	The applicant binds himself to collect the samples within three months after a test report and pertinent certificates have been issued. After this period the samples are disposed off by the FQII. If the samples are retained by the FQII, they are archived for one year after the expiry of certificate validity. After this period the samples are disposed off by the FQII.

FQII does not take any responsibility for damage on the samples resulting from testing procedure. 

	
	申请人应在测试报告和相应的认证证书颁发后的三个月之内收回样品，否则FQII将处置样品。如果样品由FQII保留，他们将被FQII编档保存至认证证书有效期满后一年，之后，FQII将对样品予以处置。对于测试过程中造成的样品损坏，FQII不承担任何责任。

	2.
	Applicants wishing to use FQII’s Reports in court proceedings or arbitration shall inform FQII to that effect prior to submitting the sample for testing.

	
	申请人如想将FQII出具的报告用于司法或仲裁，应在提交样品前告知FQII。

	3.
	A Test Report will be issued in confidence to the client and it may not be reproduced either in its entirety or in part and it may not be used for advertising. FQII will not, without the consent of the client, enter into any discussion or correspondence with any third party concerning the contents of the Report.

	
	申请人不可擅自全部或部分复制FQII提供的报告，同时不可将该报告用于广告。FQII没有申请人的许可，不应直接与报告涉及的第三方联系。

	4.
	The Report will refer only to the sample tested and will not apply to the bulk。

	
	FQII所提供的报告仅对样品负责。

	5.
	In the event of improper use of the Report, FQII reserves the right to withdraw it, and to adopt any other measures which may be appropriate.

	
	当FQII认为其所提供的报告使用不当时，有权收回该报告，并采取某些恰当的措施。

	6.
	Samples submitted for testing are accepted on the understanding that the Report issued cannot form the basis of, or be the instrument for, legal action against FQII.

	
	FQII提供的报告不可用于对FQII的攻击活动。

	7.
	Samples are deposited with and accepted by FQII on the basis that either they are insured by the Applicant or the Applicant assumes entire responsibility for loss through fire, theft or burglary, or for damage arising directly or indirectly in the course of analysis or handling, without recourse whatsoever to FQII or any member of its staff.

	
	申请人的样品在FQII存放期间，如因火灾或偷盗发生丢失或在分析测试过程中遭到破坏，FQII及其员工不承担任何责任。样品由申请人投保或承担所有损失。

	8.
	The applicant binds himself/herself to pay all costs related to the testing/certification procedure. The applicant will receive the test report and pertinent certificates upon settling the invoice.

	
	全部测试/认证费用应由申请人承担,在付清一切测试/认证费用后，申请人就会收到测试报告和相应的认证证书。
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